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Skolebestyrelsesmøde nr 8. 
Tirsdag d. 28. maj 2024, kl. 17.00 – 19.00, Skovbrynet Skole 
Vi mødes i caféen. 
 
Til stede: Pernille, Bonnie, Dileta, Valdemar, Anders, Christina, Lea, Stine, Daniel, Carsten og Thomas 
Fraværende: Ulrik 
 
Godkendelse af dagsorden - godkendt 
Dagsorden: 
 
1. Orientering fra: (o) 30 min 
Formanden: Se punkt 3. 
 
Skolelederen:  
- Carsten viste et videointerview med Martin fra Teaterskolen omkring deres tur til Isøre.  
- Der er indskrevet 47 nye skolestartere, hvilket er rigtig glædeligt. Det overvejes til næste år at lave en værk-
stedsdag for alle skolestarterne for alle børnehaver i skoledistriktet op til infomødet, hvor forældrene skal 
hente børnene på skolen.  
 
Eleverne:  
Der har været valg i 5. klasserne til elevrådet. 
 
Medarbejderne:  
Intet at berette 
 
Øvrige:  
Dileta stopper med udgangen af indeværende skoleår i bestyrelsen. 
 
2. Status på det digitale område (o, d, b) 30 min 
Hvordan ser det ud efter en periode med stort fokus på at få nedbragt skader etc. 
Herefter en drøftelse af, hvordan den digitale dimension i undervisningen bedst understøttes fremover. 
v. IT-supporter Valdemar Haab og Carsten Bott 
 
- Valdemar orienterede om udviklingen af skader på skolens enheder, hvilket viser et stort fald siden marts 
2023 
- Der er stadig en stigning af skader i ferieperioder omend, at det er betragteligt lavere end tidligere. 
- Der er ligeledes et ønske om, at enhederne kan blive på skolen, så de udelukkende bruges i skoletiden. Der 
mangler dog lige nu en politisk beslutning herom. 
- Valdemar inviteres med til det kommende elevråd, idet de også har en stor andel i den positive udvikling. 
- Der lægges op til at drøfte skolens digitale politik i skolebestyrelsen i det kommende skoleår. 

 
3. Fællesmødet mellem Børne- og undervisningsudvalget og bydelens tre skolebestyrelser (o, d) 30 min 
Refleksioner over, hvad vi fik med fra mødet og mulige næste skridt. 
v. Pernille og Carsten 
 
- Pernille orienterede om, at der var et mindre fremmøde fra de forskellige bestyrelser i bydelen. 
- Der blev bl.a. drøftet temaer såsom digitale enheder, inddragelse af børnene i forbindelse med udviklingen 
af Ringbo-grunden samt potentielle frihedsgrader til skolerne.  
- Der var et fælles ønske på tværs af bestyrelserne om en høj grad af inddragelse i al almindelighed og særligt 
i forbindelse med udviklingen af Ringbo-grunden.  
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- Der er et stort lokalt politisk fokus på tempo og præstation, som vi i bestyrelsen også skal forholde os til i 
løbet af det kommende skoleår.  

 
4. Eventuelt (o) 5 min 
- I forbindelse med flytningen af SFO’en og Skoleklubben inddrages både elever og pædagoger i processen. 
Der er i den sammenhæng et ønske i skolebestyrelsen om at drøfte ’udviklingen af fritidstilbuddene’ til et af 
de kommende bestyrelsesmøder. 
- Personalet har været og er meget påvirket af både omprioriteringsprocessen såvel som administrationsana-
lysen. Sidstnævnte har den konkrete betydning at Anne, vores administrative leder, ikke har valgt at forsætte 
i den nye form.  
Omprioriteringsprocessens betydning for skolens øvrige opgaver bliver torsdag d. 30.5.24 præsenteret for 
lærerne, og det forventes derefter, at der kan komme skred i fag- og opgavefordelingen for det kommende 
skoleår. Ændringerne i de øvrige opgaver bliver nu omlagt til co-teaching, mellemformer og specialundervis-
ning.  
- Der ønskes en drøftelse af kompetencedækningen på Skovbrynet Skole, idet det ligner at skolen ligger un-
der gennemsnittet i Gladsaxe Kommune. 
- Der er ligeledes et ønske om at have en løbende drøftelse om fastholdelse og rekruttering af personale på 
skolen.  
 
  


